



## SmarTone學生月費計劃

# SmarTone

日日最賞，點只獎賞。

即日起至2023年12月31日，憑恒生信用卡可享以下SmarTone學生月費計劃優惠：

	5G學生計劃			4.5G學生基本計劃
月費	HKD128	HKD158	HKD198	恒生獨家HKD68 (參考價：HKD88)
無限數據玩到盡	30GB 5G數據 + 無限本地數據 (速度最高1Mbps)	50GB 5G數據 + 無限本地數據 (速度最高1Mbps)	100GB 5G數據 + 無限本地數據 (速度最高5Mbps)	無限本地數據 (速度全程2Mbps)
漫遊數據超方便	每月3GB 大灣區數據 (中國內地及澳門) 或 恒生獨家： 15GB亞太區 漫遊數據	每月4GB 大灣區數據 (中國內地及澳門) 或 恒生獨家： 20GB亞太區 漫遊數據	每月6GB 大灣區數據 (中國內地及澳門) 或 恒生獨家： 35GB亞太區 漫遊數據	不適用
帶號碼轉台更多優惠	免HKD18/月行政費			
想點傾就點傾	免數據任用Zoom/Teams + 無限本地通話分鐘			2,000 本地通話分鐘
音樂隨時隨地任你聽	聽歌免數據			不適用
合約期限	24個月			
SmarTone Plus會籍	Plus			Classic

### 獲享優惠3部曲：

- 1 於SmarTone門市或SmarTone網上商店提供有效合資格之學生證及恒生信用卡
- 2 選擇以上學生月費計劃
- 3 以恒生信用卡完成付款並設立每月自動轉賬繳付月費

立即親臨SmarTone門市或上SmarTone網上商店 [smartone.com/tc/UplanHSB/w](https://smartone.com/tc/UplanHSB/w) 上台

SmarTone客戶服務熱線：2880 2688

恒生信用卡推廣熱線：2998 6899

恒生優進理財推廣熱線：2998 8008

借定唔借？還得到先好借！

恒生信用卡客戶「數碼通電訊有限公司（「SmarTone」）學生月費計劃」條款及細則

1. 優惠期由2023年1月1日至2023年12月31日，包括首尾兩日（「優惠期」）。
2. 優惠適用於恒生銀行有限公司（「本行」）恒生信用卡或聯營卡（「合資格信用卡」）客戶。優惠不適用於恒生銀聯人民幣鑽石商務卡、人民幣信用卡、美元Visa金卡、e-shopping 萬事達卡、專享卡及消費卡。
3. 於優惠期內，客戶於SmarTone門市或SmarTone網上商店(www.smartone.com)選用指定服務計劃合約，須遞交有效合資格學生證明文件，並以合資格信用卡簽賬及設立每月自動轉賬繳付月費及相關服務費用，方可享有優惠。
4. **5G學生計劃**  
客戶選用指定5G學生計劃之合約期限服務計劃，可於合約期限內享免費15/20/35GB漫遊數據靈活通（亞太地區）特別優惠。漫遊數據靈活通（亞太地區）優惠視乎客戶所選服務計劃合約而定。只適用於全新客戶，指過去3個月內客戶之身份證明文件（香港身份證/護照號碼）未曾用作登記任何數碼通後付流動服務。  
**4.5G學生基本計劃**  
客戶可享特別優惠月費\$68選用指定4.5G學生基本計劃。
5. SmarTone網上商店只適用於合資格信用卡，而不適用於恒生銀聯信用卡作自動轉賬；如客戶選用此種繳付方式以享用優惠，則須到SmarTone門市申請服務。
6. 如客戶享用此優惠後更改使用非合資格信用卡作自動轉賬繳付服務月費或更改選用其他服務計劃，優惠將自動取消；SmarTone有權向客戶收取已享用之優惠的總額而毋須事先通知。
7. 優惠視乎客戶所選服務計劃合約而定。
8. 每個指定服務計劃合約只可享以上優惠1次。
9. SmarTone保留以其他同等或相若價值優惠代替的權利。
10. 所有優惠不得轉讓，亦不可兌換現金、其他貨品折扣、或與其他推廣優惠、折扣、優惠券、現金券、或SmarTone之其他上台/續約優惠同時使用（除特別註明外）。
11. 所有優惠須受此條款及細則及SmarTone的其他條款及細則約束。請瀏覽SmarTone網站或向其店員查詢。
12. 所有優惠所涉及之貨品、服務及資訊均由SmarTone直接售賣及提供給客戶，因此，所有有關責任及義務亦由SmarTone全權負責。
13. 如SmarTone停止營業，有關優惠將會立即停止。
14. 本行與SmarTone保留隨時停止、更改或終止優惠及不時修訂有關優惠條款及細則之權利而不作另行通知。如有任何爭議，本行及SmarTone保留最終決定權。
15. 本條款及細則受香港特別行政區法律所管轄，並按照香港特別行政區法律詮釋。
16. 本條款及細則受現行監管規定約束。
17. 除客戶及恒生（包括其繼承人及受讓人）以外，並無其他人士有權按《合約（第三者權利）條例》強制執行本條款及細則的任何條文，或享有本條款及細則的任何條文下的利益。
18. 本條款及細則之中英文文本如有任何歧異，概以英文文本為準。



## SmarTone Student Plan Offers

### SmarTone

Make every day more rewarding!

From now until 31 December 2023, spend with your Hang Seng Credit Card to enjoy SmarTone Student Plan Offers listed below:

	5G Student Plan			4.5G Student Basic Plan
Monthly Fee	<b>HKD128</b>	<b>HKD158</b>	<b>HKD198</b>	<b>Hang Seng Exclusive: HKD68</b> (Reference Price: HKD88)
Free Yourself Online	30GB 5G Data + Unlimited Local Data (Up to 1Mbps Speed)	50GB 5G Data + Unlimited Local Data (Up to 1Mbps Speed)	100GB 5G Data + Unlimited Local Data (Up to 5Mbps Speed)	Unlimited Local Data (2Mbps Data Speed)
Super Convenient Roaming Data	3GB GBA Data per month (Mainland China & Macau) or <b>Hang Seng Exclusive: 15GB APAC Roaming Data</b>	4GB GBA Data per month (Mainland China & Macau) or <b>Hang Seng Exclusive: 20GB APAC Roaming Data</b>	6GB GBA Data per month (Mainland China & Macau) or <b>Hang Seng Exclusive: 35GB APAC Roaming Data</b>	N/A
Port In Your Number For More Offers	WAIVED HKD18/month Admin Fee			
Chat Away Freely	FREE Data for Zoom/Teams + Unlimited Local Voice Mins			2,000 Local Voice Mins
Music Anytime, Anywhere	FREE Data for Music Streaming			N/A
Contract Term	24 months			
SmarTone Plus Membership	Plus			Classic

### 3 steps to enjoy the Offer:

- 1 Visit SmarTone Stores or the SmarTone Online Store and provide a valid eligible student identity card with a Hang Seng Credit Card
- 2 Select the above student plan
- 3 Settle the payment and pay the monthly fee through Autopay set up with a Hang Seng Credit Card

Subscribe to a plan via SmarTone Stores or the SmarTone Online Store [smartone.com/en/UplanHSB/w](https://smartone.com/en/UplanHSB/w) now!

SmarTone Service Hotline: 2880 2688

Hang Seng Credit Card Marketing Enquiry Hotline: 2998 6899

Hang Seng Preferred Banking Enquiry Hotline: 2998 8008

To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!

#### Terms and Conditions of SmarTone Mobile Communications Limited ("SmarTone") Student Plan Offers for Hang Seng Credit Card customers:

1. The Promotion Period is from 1 January 2023 to 31 December 2023, both dates inclusive ("Promotion Period").
2. The offers are applicable to Hang Seng Bank Limited ("the Bank") Customers who hold Hang Seng Credit Card or Affinity Card ("Eligible Credit Cards"). The Offers are not applicable to Hang Seng UnionPay Renminbi Diamond Commercial Card, Renminbi Credit Card, USD Visa Gold Card, e-shopping Mastercard®, Private Label Card and Spending Card.
3. Within the Promotion Period, upon the subscription of the designated service plan contract via SmarTone Stores or SmarTone Online Store (www.smartone.com), Customers are required to submit valid eligible student identity proof, settle the payment and pay the monthly fee and related service fee per month through Autopay set up with Eligible Credit Card to enjoy the offers.
4. **5G Student Plan**  
Customers can enjoy special offer of free 15/20/35GB RoamFlex Data Pass (Asia Pacific) within the contract period upon subscription of a designated 5G Student Plan under fixed-term contract. The RoamFlex Data Pass (Asia Pacific) offer depends on the contract subscription selected. Only applicable to new customer whose identity document (HKID or passport no.) has not been registered for any postpaid mobile service with SmarTone in the past 3 months.
4. **4.5G Student Basic Plan**  
Designated 4.5G Student Basic Plan: Customers can subscribe the service plan at a special monthly fee \$68.
5. Subscription via SmarTone Online Store is available to Eligible Credit Cards only. If Customers choose Hang Seng UnionPay Credit Card for setting up Autopay to enjoy the offers, please visit SmarTone Stores to make the subscription.
6. The above offers will be forfeited if the Customers discontinue to use Eligible Credit Cards for Autopay after enjoying the offers or if the Customers change to other service plans, and SmarTone has the right to charge the full amount of the offers already enjoyed without prior notice.
7. The offers depend on the contract subscription selected.
8. Each designated contract subscription is entitled to the above offer once only.
9. SmarTone reserves the right to make an alternative offer of equivalent or approximate value.
10. The offers are non-transferable, and cannot be redeemed or exchanged for cash, other products or discounts, and cannot be used in conjunction with other promotional offers, discounts, coupons, cash coupons or other subscription / re-contract offers of SmarTone (unless otherwise specified).
11. The offers are governed by these terms and conditions and other terms and conditions stipulated by SmarTone. Please visit SmarTone's website or enquire store assistants for details.
12. All products, services, and information related to the offers are directly sold and supplied to Customers by SmarTone who are solely responsible for all related obligations and liabilities.
13. Upon closure of SmarTone, the relevant offers shall be terminated immediately.
14. Hang Seng and SmarTone reserve the right to suspend, revise or terminate the above offers and to amend the terms and conditions thereof at any time without prior notice. In case of any dispute, the decision of Hang Seng and SmarTone shall be final.
15. These terms and conditions are governed by and will be construed in accordance with the laws of the Hong Kong Special Administrative Region.
16. These terms and conditions are subject to prevailing regulatory requirements.
17. No person other than the Customer and Hang Seng (which includes its successors and assigns) will have any right under the Contracts (Rights of Third Parties) Ordinance to enforce or enjoy the benefit of any of the provision of these terms and conditions.
18. The English version of these terms and conditions shall prevail whenever there is a discrepancy between the English and Chinese versions.